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Ένα λάθος πού κάνει συνήθως ό άνθρωπος…
Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Θεολογία και Ζωή

Ένα λάθος πού κάνει συνήθως ό άνθρωπος πού θέλει νά πιστέψει είναι ότι έμμένει 
στην κατανόηση των έντολων του Θεού, την οποία θεωρεί ως προϋπόθεση της 
εκτέλεσης τους.

Ειδικά ό σύγχρονος άνθρωπος αν δεν κατανοήσει πρώτα, ούτε πράττει ούτε 
πιστεύει στο Θεό. “Αν με τη λογική εξετάζουμε καί αμφισβητούμε 
χρησιμοποιώντας τίς γνωστικές δυνάμεις του άνθρωπου, η δύναμη αυτή του 
ανθρώπου κρίνεται ανεπαρκής ή καί ακατάλληλη -μετά τη φθορά πού υπέστη 
εξαιτίας του προπατορικού αμαρτήματος- ως προς τη βοήθεια πού προσφέρει στον 
άνθρωπο να τηρήσει τίς εντολές του Θεού. Ποια λογική λ.χ. θα μας βοηθήσει να 
κατανοήσουμε την εντολή περί αγάπης προς τον εχθρό; (περισσότερα…)
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